

Recommended Adult Dose: Take 3 drops daily or as recommended by your healthcare practitioner. Take with food, a few hours before or after taking supplements containing iron, zinc, calcium or copper. **Risk Information:** If you are pregnant or breastfeeding; or if you have hypersensitivity/allergy to herbs in the Lamiaceae family, do not use. Discontinue use if gastrointestinal upset occurs. **Guaranteed** to contain no added wheat, starch, yeast, gluten, corn, soy, sodium, sugar, artificial colouring or flavouring, antimicrobial preservatives, dairy or animal products. **Ideal for vegans.** **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place. **V1.0 681**

BARCODE LOCATION
883196 14710



GENESTRA BRANDS

Oregano Oil

HERBAL FORMULA

NPN 80058588

Source of antioxidants.

15 ml Liquid

EACH DROP (0.031 ml) CONTAINS:
Oregano oil (from *Origanum vulgare* leaf) 8.6 mg
Providing:
Carvacrol 6.7 mg

Non-Medicinal Ingredient: Extra virgin olive oil

Seroyal

Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

Tirer ici pour voir le texte en français

**CHAQUE GOUTTE
(0.031 ml) CONTIENT :**
L'huile d'origan (provenant
de feuille d'*Origanum
vulgare*).....8,6 mg
Contient :
Carvacrol6,7 mg

Ingrédient non médicinal :
L'huile d'olive extra-vierge

Seroyal

Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8



GENESTRA BRANDS

Oregano Oil

FORMULE À BASE DE PLANTES

NPN 80058588

Source d'antioxydants.

15 ml Liquide

Posologie pour adultes : Prendre trois gouttes par jour ou sur l'avis de votre praticien. Prendre avec un repas, quelques heures avant ou après avoir pris des suppléments contenant du fer, du zinc, de calcium ou de cuivre. **Mention des risques :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez; ou si vous avez une hypersensibilité/allergie aux plantes de la famille des Lamiaceae. Cesser l'utilisation si vous éprouvez des troubles gastro-intestinaux. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, d'amidon, de levure, de gluten, de maïs, de soja, de sodium, de sucre, de colorants ou d'arômes artificiels, d'agents de conservation antimicrobiens ou de produits d'origine laitière ou animale. Idéal pour les végétaliens. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le scellé de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.